
Radny Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 30.01.2022 r.  

Łukasz Chmielewski 

 

 

 

Szanowna Pani Bożena Kus  

Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej  

w Gliwicach 

 

 

ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: liczby sprzedanych lokali komunalnych.  

 

Szanowna Pani Dyrektor,  

 

zwracam się prośbą o podanie liczby sprzedanych lokali komunalnych, w latach 2018, 

2019, 2020 i 2021, z podziałem na lokale mieszkalne oraz użytkowe.  

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radny Rady Miasta Gliwice  

 

Łukasz Chmielewski  

 


